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Abstract (en)
The heat-conveying medium in this connection contains demineralised water, as a result of which it is possible to leave the heat-conveying medium
in the heating circuit practically without limitation. This heating circuit has, for example, a basic element (1) which has two legs (2, 3) standing
perpendicularly to one another, which are each provided with at least one connection (12, 14) for one or more heat exchangers (13). The basic
element (1) is at the same time connected to a heat pump (10) (Fig. 1). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Ertindung betrifft ein geschlossenes Heizungssystem mit einem Wärmetransport-Medium. Das Wärmetransport-Medium enthält hierbei VE-
Wasser, wodurch es möglich ist, das Wärmetransport-Medium praktisch unbegrenzt im Heizungskreislauf zu belassen. Dieser Heizungskreislauf
weist beispielsweise ein Grundelement (1) auf, das zwei senkrecht aufeinander stehende Schenkel (2, 3) besitzt, die jeweils mit mindestens einem
Anschluß (12, 14) für einen oder für mehrere Wärmetauscher (13) vorgesehen sind. Hierbei steht das Grundelement (1) mit einer Wärmepumpe (10)
in Verbindung.
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